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JUSTERING 
 

Utsedd att justera  Anders Ståhl (M) med Judith Melin (M) som ersättare 
Louise Stjernquist (L) med Göran Lock (MP) som ersätare 
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Isabelle Henningsson 

 
Ordförande ……………………………………………… 

Gustaf Wingårdh (M) 
 
Justerande ……………………………………………… 
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§ 92 

Fastställande av ärendelistan 
  

Förslag till beslut  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) föreslår kommunfullmäktige besluta att fastställa 
ärendelistan. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
  
att fastställa ärendelistan. 
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§ 93 

Fyllnadsval 
Sammanfattning av ärendet 

Fyllnadsval behöver förrättas efter Åsa Denckers (KD) avsägelse avseende uppdrag som 
suppleant i styrelsen för Höganäs omsorg AB. 
  
Fyllnadsval behöver förrättas efter Lennart Uddling (KD) avsägelse avseende uppdrag som 
nämndeman vid Helsingborgs tingsrätt. 
  
Fyllnadsval behöver förrättas efter Sandra Kovacs (M) avsägelse avseende uppdrag som 
ledamot i socialnämnden. 

  

Förslag till beslut  
Anders Ståhl (M) föreslår kommunfullmäktige besluta att välja Boel Olsson Litström (M) till 
ny ledamot i socialnämnden efter Sandra Kovacs (M). 
  
Fredrik Eljin (KD) föreslår kommunfullmäktige besluta att välja Barbara Struligs Bogs (KD) 
till ny suppleant i styrelsen för Höganäs omsorg AB efter Åsa Dencker (KD). 
  
Fredrik Eljin (KD) föreslår kommunfullmäktige besluta att välja Pia Lidwall (KD) till ny 
nämndeman vid Helsingborgs tingsrätt efter Lennart Uddling (KD). 
  
Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer samtliga förslag till beslut under proposition och 
finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslagen. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
  
att välja Boel Olsson Litström (M) till ny ledamot i socialnämnden efter Sandra Kovacs (M), 
  
att välja Barbara Struglics Bogs (KD) till ny suppleant i styrelsen för Höganäs omsorg AB 
efter Åsa Dencker (KD), 
  
att välja Pia Lidwall (KD) till ny nämndeman vid Helsingborgs tingsrätt efter Lennart Uddling 
(KD). 
 

Beslutet ska skickas till 
Boel Olsson Litström 
Pia Lidwall 
Barbara Struglics Bogs 
Socialnämnden 
Höganäs omsorg AB 
Helsingborgs Tingsrätt 
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     KS/2020/57 
§ 94 
Förslag till budget 2021 och plan 2022-2023 
Sammanfattning av ärendet   

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 3 april 2020, § 40, om förslag till 
planeringsförutsättningar och ramar för budget 2021 och plan 2022-2023. Nämnderna har 
därefter lämnat förslag till budget 2021 samt plan 2022-2023. Nämndernas budgetförslag 
bygger på beslutad vision och kommungemensamma strategier. I uppdraget har också ingått 
att uppdatera inriktningen för investeringar under kommande tioårsperiod. 
 
Planeringsförutsättningarna har kraftigt förändrats med anledning av rådande Corona-
pandemi. De stödpaket som regeringen har beslutat om lindrar de ekonomiska effekterna av 
pandemin, men inte fullt ut. Samtidigt utvecklas demografin i Höganäs i snabb takt och 
verksamheterna ska hantera utökade behov.  Investeringsbehoven är fortsatt stora. Till 
budgetförslaget följer en omarbetad investeringsplan för kommande tioårsperiod. Planen har 
prioriterats om med hänsyn till rådande finansiella förutsättningar. Det innebär att 
investeringar är senarelagda under denna tioårsperiod och investeringarna under kommande 
planperiod bedöms klara den finansiella målsättningen om självfinansiering. Beredskap för 
upplåning för enskilda större investeringar är dock nödvändig om planerade försäljningar inte 
sker enligt plan. 
 
Kommunstyrelsen beslutade den 8 september 2020, § 145, om förslag till budget för 2021 och 
plan för 2022-2023. Regeringen har parallellt i budgetpropositionen aviserat förändringar för 
kommunerna vilket innebär att de finansiella förutsättningarna har ändrats. Kortfattat innebär 
förändringen att ett permanent stöd för att utveckla äldreomsorgen införs och att ytterligare 
medel tillförs i det så kallade äldreomsorgslyftet.  Båda är riktade bidrag till äldreomsorgen och 
söks via socialstyrelsen. I avvaktan på att socialstyrelsen beslutar om riktlinjer för det 
permanenta statsbidraget till äldreomsorgen, som för Höganäs kommun är 14 mnkr, föreslås 
den tidigare föreslagna ramförstärkningen till socialnämnden, 6 mnkr, omdisponeras till 
finansförvaltningen. 
De generella statsbidragen har också förstärkts, för Höganäs kommun innebär det 18 mnkr 
för 2021 och 9 mnkr för 2022. I budgetförslaget som kommunstyrelsen beslutade om den 8 
september är 7,8 mnkr av dessa redan inräknade för budget- och planperioden varpå det 
ökade utrymmet är 10,2 mnkr (18-7,8) för 2021, 1,2 mnkr (9-7,8) för 2022 och -7,8 mnkr (0-
7,8) för 2023. Förstärkningarna är av engångskaraktär och finns inte kvar för i statsbudgeten 
för 2023. Eftersom ökningen av det generella statsbidraget inte är nivåhöjande så innebär det 
begränsningar för hur resurserna kan disponeras. 
 
Enligt kommunallagen ska kommunfullmäktige besluta om riktlinjer för god ekonomisk 
hushållning och finansiella mål för god ekonomisk hushållning ska anges. Kommunallagen 
anger också att budgeten ska upprättas så att intäkterna överstiger kostnaderna. De finansiella 
målen är: 
- Kommunen ska redovisa ett positivt resultat, inklusive finansnetto, del av outnyttjade 
reserver men exklusive exploatering, som uppnår minst 1,4 % av kommunens skatteintäkter 
och generella statsbidrag för 2021 och 1,7 % för 2022 samt 1,8 % för 2023. 
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- Självfinansiering av investeringar inom skattefinansierad verksamhet. Undantag kan göras för 
större investeringsprojekt. 
De ekonomiska förutsättningarna innebär att en god ekonomisk hushållning över tid kan 
upprätthållas. 
 
Koncernens bolag ska bidra till god ekonomisk hushållning genom att sammantaget uppfylla 
mål utifrån kommunfullmäktiges vision och strategier samt ägardirektivens krav på 
ekonomiska mål. 
 
I nämndernas förslag till budget har ytterligare medel begärts. Utbildningsnämnden har begärt 
medel för ökat antal elever inom gymnasiet för 2021 med 6 mnkr, samt att få behålla 
budgetramen för förskolan Norra Hage för hyra, städ och påverkan på fristående verksamhet 
om 1,3 mnkr, att behålla budgetram vid en lokaloptimering som genomförs under 
planperioden, att föreslå kommunfullmäktige att de intentioner som beskrivs i kommunens 
handlingsprogram och som har ekonomiska effekter och därmed inte kan inrymmas i den 
föreslagna ramen inte ska genomföras under 2021 utan att en ny bedömning görs senare under 
planperioden.  Kommunstyrelsen har för samhällsbyggnadsförvaltningen begärt att utöka 
budgetramen med 1,0 mnkr från 2021 för uppförande och drift av 
konstisbana.  Kommunstyrelsen har också för teknik- och fastighetsförvaltningen begärt 0,7 
mnkr 2021 för utökade driftskostnader för offentliga toaletter. För kultur- och 
fritidsförvaltningen har begärts utökad ram med 0,2 mnkr för projektledning för 
hälsofrämjande insatser. Överförmyndarnämnden begär 0,2 mnkr för revidering av arvoden 
till gode män. 
 
Övriga nämnder har inte begärt ytterligare resurser. Socialnämnden har uppfattat det 
finansiella läget och har inte begärt utökad budgetram för 2021 för behov och volymökningar 
inom äldreomsorgen, individ- och familjeomsorgen, LSS och hälso- och sjukvården. 
Socialnämnden aviserar därmed ytterligare effektiviseringar motsvarande 9,7 mnkr för att klara 
av uppdraget inom tilldelad planeringsram.    
 
Det ekonomiska läget, för i synnerhet 2021 och i allmänhet för 2022-2023, är starkt påverkat 
av det rådande läget med Corona-pandemin. Med den demografiska utveckling och utökade 
behov är det nödvändigt att samtliga verksamheter intensifierar effektiviseringsarbetet. 
Kommunens bolag Höganäs Energi AB samt AB Höganäshem föreslås bidra med utökad 
utdelning till koncernägaren tillfälligt för 2021 för att delvis möta utökade behov inom 
socialnämndens, utbildningsnämndens samt samhällsbyggnadsförvaltningens verksamheter. 
 
Det redan beslutade förslaget om värdeöverföring från AB Höganäshem förtydligas i och med 
detta förslag till att användas till åtgärder som främjar integration och social sammanhållning 
inom ramen för kommunens bostadsförsörjningsansvar. 
  
Beslutsunderlag 
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse 21 september 2020, 
Kommunstyrelsens beslut den 8 september 2020, § 145 Förslag till budget 2021 och plan 
2022-2023 
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CESAM, protokoll den 1 september 2020, § 1 
Kommunledningskontoret, budgetdokument 2021 och plan 2022-2023 inklusive 
investeringsplan 2021-2030, 
Kommunledningskontoret, bilaga – kort beskrivning av respektive investeringsprojekt, 
Kommunledningskontoret, investeringsplan 2021-2030 lånefinansierat alternativ, 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 3 april 2020, § 40 Planeringsramar för budget 2021 
och plan 2022-2023, 
Kommunstyrelsens beslut den 2 juni 2020, § 111 Godkännande av KS förvaltningars budget, 
Bygg- och miljönämnden beslut den 7 maj 2020, § 93, 
Utbildningsnämndens beslut den 2 juni 2020, § 41, 
Socialnämndens beslut den 3 juni 2020, § 88 samt delegationsbeslut den 5 juni 2020, 
Överförmyndarnämndens beslut den 27 maj 2020, § 9, 
Kultur- och fritidsförvaltningen, förslag på taxor för kultur- och fritidsförvaltningens 
verksamheter 

  

Förslag till beslut  
Peter Schölander (M), Fredrik Eljin (KD), Ulf Molin (C), Pia Lidwall (KD), Ingemar Narheim 
(M) och Pia Möller (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
  
Lennart Nilsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut samt i tillägg och 
ändring: 
 
att socialnämndens ram ökas med ytterligare 6 000 tkr, 
 
att den kommunala matdistributionen återställs som alternativ, 
 
att arbetet med att förstärka bemanningen inom äldreomsorgen stärks och att arbetet med att 
avskaffa de så kallade delade turerna startar och intensifieras, 
 
att kommunstyrelsens ram ökas med ytterligare 1 200 tkr, 
 
att stärka fritidsverksamheten och ge möjlighet att förstärka upp fritidsgårdsverksamheten med 
bland annat utökade öppethållande mm. 
 
att ge möjlighet för projektledning för hälsofrämjande insatser, 
 
att utbildningsnämndens ram ökas med ytterligare 4 000 tkr, 
 
att anslå medel för extraordinära stödåtgärder på gymnasiet, 
 
att ingen ”värdeöverföring” från Höganäshem görs 4 000 tkr. 
 
 
  



 PROTOKOLL 

 KOMMUNFULLMÄKTIGE  

 

 2020-09-24    
 

 

 
 

SIGNATUR   

 

 

Louise Stjernquist (L) yrkar bifall till kommunstyrelsen förslag till beslut samt i tillägg och 
ändring: 
 
att budgeten delas upp nämnd för nämnd för tydlighet och möjlighet till ändringar, 
 
att kommunens övergripande mål ska vara ”Höganäs – socialt-, miljömässigt- och ekonomiskt 
mest hållbara kommunen i Skåne”, 
 
att målet stryks och att kommunledningskontoret återkommer under 2021 med förslag till nytt 
mål, 
 
att teknik och fastighetsförvaltningen tillförs 1 mkr som finansieras genom ingen utökning av 
ram för samhällsbyggnadsförvaltningen, 
 
att utvecklingscentrum tillförs 1 mkr som finansieras genom uttag från finansförvaltningens 6 
mkr, 
 
att kultur och fritidsförvaltningen tillförs 0.7 mkr, varav 0,5 mkr destineras till fritidsgårdarna 
och 0,2 mkr enligt förvaltningens önskemål, detta finanserias genom uttag från 
finansförvaltningens 6 mkr, 
 
att en krisfond inrättas och att det avsätts 6 mkr till fonden under 2021. Finansieras av de 10 
mkr i icke intecknat statsbidrag av engångskaraktär, 
 
att ytterligare 4 mkr avsätts till innovationsfonden och finansieras av de 10 mkr icke intecknat 
statsbidrag av engångskaraktär, 
 
att samhällsbyggnadsförvaltningen finansierar driften av isbanan vid kyrkplatsen inom ram, 
 
att vuxenutbildningen tillförs 1 mkr som finansieras genom uttag från finansförvaltningens 6 
mkr, 
  
Barbro Stigsdotter (MP) och Göran Lock (MP) yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
  
Christian Johansson (SD) yrkar bifall till Lennart Nilssons (S) ändringsyrkande att ingen 
”värdeöverföring” från Höganäshem görs 4 000 tkr. 
  
Carola Persson (S) yrkar bifall till Lennart Nilssons (S) tilläggs- och ändringsyrkanden. 
  
Emma Wennerholm (V) yrkar i tillägg och i ändring: 
 
att kultur och fritidsförvaltningen får utökad ram för att införa avgiftsfria 
barnkulturarrangemang 
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att det läggs extra resurser, som fösta steg att införa barnomsorg på obekväm arbetstid i 
kommunen , till att börja med för en uppstart av en natt- och helg omsorgsavdelning med full 
täckning, lokalisering lokalt i Höganäs, 
 
att ge resurser till centrala elevhälsan, att möjlighet till läxhjälp i skolan infös, 
 
att möjlighet till läxhjälp i skolan införs 
 
att toleransresor med kommunal finansiering infös igen, 
 
att avgiftsfri frukost i skolan infös, 
 
att utöka resurser för pedagogisk omsorg, 
 
att utöka ramen för utbildningsförvaltningen, 
 
att utöka ramen för Socialnämndens ram, 
 
att matdistribution inom hemtjänsten återförs till i kommunens regi, 
 
att den föreslagna utdelningen på 4 miljoner stannar hos Höganäshem för att förvalta och 
underhålla bostäderna och boendemiljöerna istället och även vid eventuella renoveringar eller 
nybyggnation, 
 
att införa sex timmar arbetsdag. 
  
Sammanträdet ajournerades klockan 15:10-15:20 
  
Ros-Marie Paulsson (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag samt till Louise Stjernquist 
(L) tilläggs- och ändringsyrkanden. 
  
Sammanträdet ajournerades klockan 16:45-17:15 
  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) föreslår kommunfullmäktige besluta att revisionens 
resultatbudgetram för år 2021 fastställs till 984 tkr samt att planeringsramarna för 2022 och 
2023 fastställs till 1001 tkr respektive 1 019 tkr 
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Beslutsgång  
Avseende ordförandes förslag till beslut om revisionens budget 2021 samt planeringsram 2022-2023 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget. 
 
Avseende kommunstyrelsens förslag till beslut 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer kommunstyrelsens förslag till beslut mot Barbro 
Stigsdotters (MP) med fleras avslagsyrkande under proposition och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 
  
Tilläggs- och ändringsyrkanden rörande kommunstyrelsen  
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att kommunens övergripande mål ska vara ”Höganäs – 
socialt-, miljömässigt- och ekonomiskt mest hållbara kommunen i Skåne”  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande. 
  
Med 22 ja-röster för avslag och 5 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet. 10 ledamöter avstod från att rösta. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att målet stryks och att kommunledningskontoret 
återkommer under 2021 med förslag till nytt mål. 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att teknik och fastighetsförvaltningen tillförs 1 mkr som 
finansieras genom ingen utökning av ram för samhällsbyggnadsförvaltningen. 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att utvecklingscentrum tillförs 1 mkr som finansieras genom 
uttag från finansförvaltningens 6 mkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande. 
  
Med 22 ja-röster för avslag och 6 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet. 9 ledamöter avstod från att rösta. 
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Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att kultur och fritidsförvaltningen tillförs 0.7 mkr, varav 
0,5 mkr destineras till fritidsgårdarna och 0,2 mkr enligt förvaltningens önskemål, detta finanserias genom 
uttag från finansförvaltningens 6 mkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att en krisfond inrättas och att det avsätts 6 mkr till fonden 
under 2021. Finansieras av de 10 mkr i icke intecknat statsbidrag av engångskaraktär 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande för att ytterligare 4 mkr avsätts till innovationsfonden och 
finansieras av de 10 mkr icke intecknat statsbidrag av engångskaraktär 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att samhällsbyggnadsförvaltningen finansierar driften av 
isbanan vid kyrkplatsen inom ram 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att vuxenutbildningen tillförs 1 mkr som finansieras genom 
uttag från finansförvaltningens 6 mkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande. 
  
Med 22 ja-röster för avslag och 6 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet. 9 ledamöter avstod från att rösta. 
  
Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att kommunstyrelsens ram ökas med ytterligare 1 200 tkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att stärka fritidsverksamheten och ge möjlighet att förstärka 
upp fritidsgårdsverksamheten med bland annat utökade öppethållande mm. 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
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Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att ge möjlighet för projektledning för hälsofrämjande insatser. 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att kultur och fritidsförvaltningen får utökad ram för att 
införa avgiftsfria barn kulturarrangemang 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att införa sex timmars arbetsdag med bibehållen lön på 
någon arbetsplats inom kommunen 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) ändringsyrkande att fastställa en 50 öres-höjning av skattesatsen för år 
2020 från 19 kronor och 73 öre till 20 kronor och 23 öre. 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) ändringsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå ändringsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Emma Wennerholms (V) ändringsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Emma Wennerholms (V) ändringsyrkande. 
  
Med 34 ja-röster för avslag och 2 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå ändringsyrkandet. 1 ledamöter avstod från att rösta. 
  
Tilläggs- och ändringsyrkanden rörande utbildningsnämnden 
  
Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att utbildningsnämndens ram ökas med ytterligare 4 000 tkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att anslå medel för extraordinära stödåtgärder på gymnasiet.  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att det läggs extra resurser, som första steg att införa 
barnomsorg på obekväm arbetstid i kommunen, till att börja med för en uppstart av en natt och -
helgomsorgavdelning med full täckning , lokalisering lokalt i Höganäs. 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande. 
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Med 22 ja-röster för avslag och 4 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet. 11 ledamöter avstod från att rösta. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att ge resurser till centrala elevhälsan 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att möjlighet till läxhjälp i skolan införs 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att toleransresor med kommunal finansiering införs igen 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande. 
  
Med 24 ja-röster för avslag och 13 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet.  
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att avgiftsfri frukost i skolan införs 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att utöka resurser för pedagogisk omsorg 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) ändringsyrkande att utöka ramen för utbildningsförvaltningen med 6 
mkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå ändringsyrkandet. 
  
Tilläggs- och ändringsyrkanden rörande socialnämnden  
  
Avseende Lennart Nilssons (S) ändringsyrkande att socialnämndens ram ökas med ytterligare 6 000 tkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå ändringsyrkandet. 
  
Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att den kommunala matdistributionen återställs som 
alternativ 
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Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande. 
  
Med 22 ja-röster för avslag och 10 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet. 5 ledamöter avstod från att rösta. 
  
Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att arbetet med att förstärka bemanningen inom äldreomsorgen 
stärks och att arbetet med att avskaffa de så kallade delade turerna startar och intensifieras. 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) ändringsyrkande att utöka ramen för socialnämndens ram med 8 mkr 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå ändringsyrkandet. 
  
Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att matdistribution inom hemtjänsten återförs till i 
kommunens regi 
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå tilläggsyrkandet. 
  
Tilläggs- och ändringsyrkanden rörande de kommunala bolagen   
Avseende Lennart Nilssons (S) och Emma Wennerholms ändringsyrkande att ingen ”värdeöverföring” från 
Höganäshem görs 4 000 tkr  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Lennart Nilssons (S) med fleras ändringsyrkande 
under proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå ändringsyrkandet. 
  
Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Lennart Nilssons (S) ändringsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Lennart Nilssons (S) ändringsyrkande. 
  
Med 24 ja-röster för avslag och 13 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet. 5 ledamöter avstod från att rösta. 
 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att för budgetåret 2021 fastställa skattesatsen till 19,73 kronor per skattekrona, 
 
att godkänna förslaget till strategier, verksamhetsplan, mål samt investeringar för budget 2021 
och plan för 2022-2023, 



 PROTOKOLL 

 KOMMUNFULLMÄKTIGE  

 

 2020-09-24    
 

 

 
 

SIGNATUR   

 

 

 
att godkänna förslag till inriktning för investeringar för perioden 2024-2030, 
 
att anta föreslagna förändringar av taxor inom kommunstyrelsens kultur- och 
fritidsförvaltnings verksamhetsområden, 
 
att godkänna förslag till att öka VA-taxan med 2 % på både fast och rörlig avgift för 2021 
under förutsättning att 0,7 mnkr av överskottet från VA-kollektivet frigörs, 
 
att uppdra till Höganäs Energi AB att årligen till kommunen ge en utdelning med 7 mnkr samt 
tillfälligt för 2021 ge ytterligare en utdelning med 7 mnkr, 
 
att uppdra till AB Höganäshem årligen till kommunen att göra en värdeöverföring med 2 
mnkr samt tillfälligt för 2021 ge ytterligare en värdeöverföring med 2 mnkr, som ska användas 
till åtgärder som främjar integration och social sammanhållning inom ramen för kommunens 
bostadsförsörjningsansvar, 
 
att besluta att tillföra utbildningsnämndens ram för ökade lokalkostnader från och med 2021 
för färdigställande av nya Vikenskolan, etapp 2, motsvarande 4,2 mnkr per år, att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att besluta om ramjustering när anläggningen är färdigställd. 
Beloppet ovan avser helårsvärde och anpassas till driftstart. Finansiering föreslås ur 
hyresfonden, 
 
att besluta att tillföra samhällsbyggnadsförvaltningen ram för ökade kapitalkostnader från och 
med 2021 för förnyelse av Storgatan etapp 2, motsvarande 0,7 mnkr per år, att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att besluta om ramjustering när anläggningen är färdigställd. 
Beloppet ovan avser helårsvärde och anpassas till driftstart. Finansiering föreslås ur 
hyresfonden, 
 
att från 2021 utöka nämndernas/förvaltningarnas ramar med 7,2 mnkr. Utbildningsnämndens 
ram utökas med 6,0 mnkr för att möta volymökningar, samhällsbyggnadsförvaltningens ram 
utökas med 1,0 mnkr för finansiering av konstisbana och överförmyndarnämnden får en 
utökad budgetram med 0,2 mnkr för revidering av arvoden. Socialnämnden tillförs 14 mnkr i 
ett riktat bidrag. 6 mnkr disponeras till finansförvaltningen i avvaktan på socialstyrelsens 
riktlinjer för det nya riktade statsbidraget till äldreomsorgen, 
 
 
att utbildningsnämnden får behålla budgetramen för Norra Hages förskola för hyra, städ och 
påverkan på fristående verksamhet på 1 337 tkr för att finansiera den demografiska 
utökningen inom utbildningsnämndens ansvarsområde, 
 
att kommunstyrelsen under år 2021 har rätt att nyupplåna 65 mnkr, 
 
att ekonomiavdelningen inarbetar prisuppräkning med 1 % inflation istället för 1,6 % som 
ligger i KSAU’s förslag till budget, 



 PROTOKOLL 

 KOMMUNFULLMÄKTIGE  

 

 2020-09-24    
 

 

 
 

SIGNATUR   

 

 

 
att uppdra åt ekonomiavdelningen vid kommunstyrelsens kommunledningskontor att 
verkställa tekniska ramjusteringar som följer av tidigare beslut fattade av kommunfullmäktige. 
 

Reservationer  
Avseende Barbro Stigsdotters (MP) med fleras avslagsyrkande 
Barbro Stigsdotters (MP) med partigrupp reserverar sig skriftligt mot att avslå Barbro 
Stigsdotters (MP) med fleras avslagsyrkande. 
  
Avseende Lennart Nilssons (S) ändrings- och tilläggsyrkande  
Lennart Nilsson (S) med partigrupp reserver sig mot att avslå  Lennart Nilssons (S) samtliga 
ändrings- och tilläggsyrkanden. 
  
Avseende Louise Stjernquists (L) ändrings- och tilläggsyrkande 
Louise Stjernquists (L) med partigrupp reserver sig mot att avslå Louise Stjernquists (L) 
samtliga ändrings- och tilläggsyrkanden. 
  
Avseende Emma Wennerholm (V) ändrings- och tilläggsyrkande 
Emma Wennerholm (V) reserver sig skriftligt mot att avslå Emma Wennerholm (V) samtliga 
ändrings- och tilläggsyrkanden. 
 

Beslutet ska skickas till  

Kommunstyrelsen 
Revisionen 
Samtliga nämnder 
Samtliga förvaltningar 
Samtliga kommunala bolag 
Kommunledningskontoret (ekonomiavdelningen) 
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Voteringslista: §94
Ärende: Förslag till budget 2021 och plan 2022-2023,  KS/2020/57

Voteringslist(or)
Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att kommunens övergripande mål ska vara ”Höganäs 
– socialt-, miljömässigt- och ekonomiskt mest hållbara kommunen i Skåne”

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
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Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 22 5 10

Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att utvecklingscentrum tillförs 1 mkr som finansieras 
genom uttag från finansförvaltningens 6 mkr

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
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Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 22 6 9

Avseende Louise Stjernquists (L) tilläggsyrkande att vuxenutbildningen tillförs 1 mkr som finansieras 
genom uttag från finansförvaltningens 6 mkr

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
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Resultat 22 6 9

Avseende Emma Wennerholms (V) ändringsyrkande att fastställa en 50 öres-höjning av skattesatsen 
för år 2020 från 19 kronor och 73 öre till 20 kronor och 23 öre

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 34 2 1
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Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att det läggs extra resurser, som första steg att 
införa barnomsorg på obekväm arbetstid i kommunen, till att börja med för en uppstart av en natt-
och helgomsorgavdelning med full täckning, lokalisering lokalt

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 22 4 11



VOTERINGSLISTA
KOMMUNFULLMÄKTIGE

2020-09-24

Avseende Emma Wennerholms (V) tilläggsyrkande att toleransresor med kommunal finansiering 
införs igen

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 24 13 0



VOTERINGSLISTA
KOMMUNFULLMÄKTIGE

2020-09-24

Avseende Lennart Nilssons (S) tilläggsyrkande att den kommunala matdistributionen återställs som 
alternativ

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 22 10 5



VOTERINGSLISTA
KOMMUNFULLMÄKTIGE

2020-09-24

Avseende Lennart Nilssons (S) och Emma Wennerholms ändringsyrkande att ingen ”värdeöverföring” 
från Höganäshem görs 4 000 tkr

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Margareta Widell (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 24 13 0



 
Budgetförslag 2021 –  

Ett starkare och tryggare och uthålligt Höganäs 

All verksamhet som bedrivs inom Höganäs kommun ska genomsyras av demokratins ideal. 
Höganäs kommun ska arbeta för jämlikhet, ökad jämställdhet och solidaritet mellan kommunens 
invånare. Vi eftersträvar social demokrati. Den sociala demokratin består av ett långsiktigt hållbart 
samhälle där alla människors lika värde och rätt är grunden för samhällsutvecklingen. Höganäs 
kommun ska utgå ifrån att samhällets utveckling ska vara hållbart, socialt - ekologiskt - 
ekonomiskt. 

Social hållbarhet  

Höganäs kommun ska vara ett tryggt, rättvist och solidariskt samhälle att växa upp och bo i. 
Höganäs kommun ska underlätta och ge goda förutsättningar för barnens uppväxt och 
utveckling genom att erbjuda en god utbildning och stöd till en meningsfull tillvaro. 
Barnfattigdomen ska bekämpas. Föräldrars ekonomi eller sociala situation ska inte få hindra 
barn från att delta i fritidsaktiviteter. En skola som kompenserar för olika förutsättningar och 
bakgrund är en förutsättning för ett jämlikt samhälle. Alla elever ska få den hjälp och det stöd 
de behöver för att nå sina fulla potential. Höganäs kommun ska följa barnkonventionen och den 
ska genomsyra alla beslut. Det behövs såväl generella insatser som riktade insatser till familjer 
med behov av särskilt stöd. Med riktade insatser till stöd för barn och föräldrar som inte själva 
klarar sin situation ska problem förebyggas. Förebyggande verksamhet spelar en oerhört stor 
roll. Föreningslivet och kulturen ska involveras i arbetet för att inkludera alla i 
samhällsgemenskapen, gammal som ung. Den socioekonomiska bakgrunden spelar idag stor 
roll för hur mycket man tar del av kultur. Skolan är därför en viktig arena för att ge alla barn och 
unga möjlighet att ta del av kultur i olika former. En god utbildning är grunden för den moderna 
välfärden och fullständiga grundskolebetyg är den bästa nyckeln till ett framtida gott liv. Vår 
målsättning måste alltid vara att alla elever ska nå fullständiga betyg i grundskolan och att alla 
elever ska vara behöriga till fortsatta studier på gymnasiet. Höganäs förskolor och skolor ska 
ligga i framkant för att utveckla undervisningen så att barn och elever stärks i sitt lärande. 
Pedagogers skicklighet och ledarskap motiverar barn och elever att utvecklas genom höga 
förväntningar som utmanar deras lust att lära. I konkurrensen om kompetent behörig personal 
är det inte bara lönen som är avgörande för att locka till sig de bästa, personalen måste även 
ges goda förutsättningar att genomföra sitt uppdrag i en bra arbetsmiljö. Höganäs kommun ska 
säkerställa att barn har positiva förebilder och verka för att bryta negativa sociala mönster. Att 
känna sig trygg är en mänsklig rättighet. Alla kommunala beslut ska beakta tillgängligheten för 



personer med funktionsvariation. Fortsatta åtgärder för att ta bort lätt avhjälpta hinder ska 
prioriteras.  

Ekologisk hållbarhet  

Alla invånare i Höganäs kommun har rätt att leva sina liv i en god miljö. Effekterna av 
förändringar i vårt klimat blir allt tydligare och kraftfulla insatser krävs för att motverka den 
negativa miljöpåverkan som sker idag. Höganäs kommun ska vara ett föredöme i arbetet med 
att spara energi, bygga energisnålt, stimulera till ytterligare miljövänlig sopsortering, arbeta för 
utbyggd kollektivtrafik, utreda och planera för spårbunden trafik sträckan Höganäs Helsingborg, 
satsa på biogas och vindkraft. Vi vill att all annan byggnation byggs med den bästa tekniken i 
syfte att vara klimatneutralt. Vi anser att kommunen bör gå före i arbetet med att minska 
utsläppen av växthusgaser. Transporterna är en av de större utsläppskällorna och Höganäs 
kommun ska fortsätta med att enbart använda fossilfria fordon.  

Ekonomisk hållbarhet  

Vi socialdemokrater sätter människan först. Därför ska alla höganäsare ha rätt till ett arbete. 
Principen ”av var och en efter förmåga, åt var och en efter behov” är en grundpelare i den 
socialdemokratiska välfärdsmodellen och en förutsättning för ett jämlikt samhälle. Vi kommer 
alltid att prioritera människovärdet före marknadsvärdet. Vi socialdemokrater vill se en skola 
som jämnar ut socioekonomiska skillnader. En del i detta är att säkra att skolan är helt avgiftsfri. 
Arbete och bostad är grunden för välfärd, välstånd och människors utveckling. Arbete ger 
människor trygghet, stolthet och frihet. Höganäs kommun ska aktivt hjälpa människor som står 
utanför arbetsmarknaden att få arbete. Införande av barnomsorg på obekväm arbetstid leder 
till ökade möjligheter till förvärvsarbete. Ungdomsarbetslösheten måste med alla medel 
bekämpas. Höganäs kommun ska aktivt arbeta för att stimulera att nya företag etablerar sig i 
kommunen och samtidigt som de redan etablerade företagen ges goda möjligheter att 
utvecklas. Vi tror att arbetstillfällen kan skapas bl.a. inom handel, besöksnäring, 
upplevelsenäring och turism. Delade turer och ofrivillig deltid ska inte förekomma hos 
kommunen som arbetsgivare. För att en positiv utveckling ska bli möjlig måste 
utbildningssystemets alla delar från förskolan till högskolan hålla högsta möjliga kvalitet. Vi tror 
att ett rikt utbud av fritid- och kulturliv har en stor betydelse för att människor och företag att 
söka sig till kommunen. Tillgången till bostäder är nyckeln till en positiv befolkningsutveckling 
och vi vill se att det byggs fler hyresrätter så att utbudet på bostadsmarknaden blir större och 
mera mångfacetterat än i dag. Människor ska känna sig behövda och ges möjligheter att 
utvecklas. Alla höganäsare ska stimuleras till och ha möjlighet att vara delaktiga i samhället och 
i samhällsutvecklingen. Vi anser att utförsäljningar av vår gemensamma egendom inte ska ske 
och att utmaningsrätten omedelbart ska avskaffas.  
 
 
 
 



Covid-19 
Inför budget 2021 råder mycket speciella förhållanden på grund av den pågående 
coronapandemin, vilket kraftigt försämrar den ekonomiska situationen. Vi har sedan tidigare 
utmaningar i utvecklingen av demografin som kommer att kräva utökade resurser. I detta 
prekära läge inser vi att utrymmet för ytterligare reformer är litet för 2021. 
Samtidigt kan vi med stor tillfredsställelse konstatera att den av Socialdemokraterna ledda 
regeringen har beslutat om omfattande stödpaket som lindrar effekterna av pandemin. 
 
 
Sammanfattning av budgetyrkandena  

Att Socialnämndens ram ökas med ytterligare 6 000 tkr 

Att den kommunala matdistributionen återställs som alternativ. 

Att arbetet med att förstärka bemanningen inom äldreomsorgen stärks och att arbetet med 
att avskaffa de så kallade delade turerna startar och intensifieras. 

Att Kommunstyrelsens ram ökas med ytterligare 1 200 tkr 

Att stärka fritidsverksamheten och ge möjlighet att förstärka upp fritidsgårdsverksamheten 
med bland annat utökade öppethållande mm. 

Att ge möjlighet för Projektledning för hälsofrämjande insatser. 

Att Utbildningsnämndens ram ökas med ytterligare 4 000 tkr 

Att anslå medel för extraordinära stödåtgärder på gymnasiet. 

 

Att Ingen ”värdeöverföring” från Höganäshem görs 4 000 tkr  

 

Finansiering 

Det av regeringen beslutade stödpaket om 18 200 tkr till Höganäs kommun. 

Ökad skatteprognos med 1 600 tkr sedan grunden för budgeten beslutades. 

Av regeringen aviserade 2 000 tkr dedicerade för att stärka studieresultaten.  

 



 

 
 
Vänsterpartiet Höganäs Budgetförslag Kommunfullmäktige 24 september 2020  
 
 
Grunden för vårt budgetförslag är gemensam välfärd med god kvalitet och med goda 
arbetsvillkor. Vänsterpartiet är ett parti som arbetar för rättvisa och jämlikhet och vi vill 
utveckla och förbättra vår gemensamma välfärd. 
 
Vi menar att välfärden utvecklas bäst genom att vi visar tillit till personalens kunnande och 
engagemang. Med mindre detaljstyrning och mer personalstyrning och mer 
personalinflytande blir välfärdsarbetena mer attraktiva och kvalitén höjs. 
Det som riktigt spelar roll för en bra välfärd är en kontinuitet i personalen. Det betyder att 
personalen behöver ha en bra arbetsmiljö och trivas på sitt arbete så de håller sig friska och 
stannar kvar på sitt jobb.  
 
Genom att fokusera på den verksamhet som finns kan det bara blir bättre. Viktigt att arbeta 
för att minska löneskillnader och arbeta för jämställda löner och rätt till heltid.  
Vi vet att personalen gör ett fantastiskt arbete för våra barn, ungdomar och äldre och det 
gäller alla som arbetar inom våra olika förvaltningar, allt ifrån räddningstjänst till kultur och 
fritid. 
 
I budgeten läser vi att speciellt de olika nämnderna har fått sina ramar utökade bland annat 
för lokalkostnader, löneökningar, inflation, volymökningar och satsningar och det är ju bra 
men samtidigt som de ska behålla kvalitén i verksamheterna så ska det skapas nya metoder 
och arbetssätt plus effektiviseras och prioriteras och bland annat Kommunal och 
Lärarförbundet ser en oro över att föreslagen budgetram i utbildningsnämnden inte räcker. 
 
När det pratas om effektiviseringarna så kan vi ju undra hur effektiv en människa ska bli och 
om det handlar om hur mycket snabbare man kan byta en blöja på ett barn från ett år till ett 
annat eller med hur många sekunder kan hemtjänstpersonalens toalettbesök förkortas så 
tror vi att det kommer mer bidra till att personal tvingas öka tempot i arbetet med uppenbar 
risk för att den arbetsrelaterade ohälsan ökar. 
För samtidigt som det ställs konstanta krav på att effektivisera så ser vi ju inte direkt att det 
ställs samma krav på resurser från majoriteten och då kommer det i längden bidra till en 
sämre kvalité men på bekostnad av personalens arbetsmiljö. Alltså effektiviseringar kommer 
leda till besparingar och nedskärningar som vi ser på det.  
 
 
 
 

 



 

 
 
 
Och i denna budgeten som föreslår så tas det även upp att man ska intensifiera 
effektiviseringar och att en del av omsorgsbehovet förväntas mötas genom att kommunen 
anlitar privata utförare. Detta ser vi som en stor risk med att vi kan få aktörer med 
vinstintresse där vi i Vänsterpartiet hellre vill se en välfärd utan privata vinstintressen. 
 
Om man då skriver att man ska intensifiera effektiviseringar kan det ju då menas att man vill 
se någon generell form av besparing men man kallar det inte det. Och att vi då mer uppfattar 
det som att man vill se besparingar men utan riktlinjer på hur det ska gå till.  
 
Det är lätt att skriva in i text om fortsatt behov av effektiviseringar men tydligen svårare att 
tala klarspråk om hur de ska gå tillväga och en kan inte bara lämna över det till 
förvaltningarna. Det måste finnas en rimlig balans mellan överskottsmål och vad 
verksamheten klarar och vad som krävs för att uppnå målen i verksamheten. 
 
Det ska faktiskt inte glömmas bort att det är människor det handlar om och inte maskiner. 
 
I vårt budgetförslag så fokuserar vi lite extra på olika delar i våra verksamheter då vi ser att 
det kan finnas investeringar, extra statsbidrag och förslag till en kommunal budget som man 
säger det går bra för Höganäs Kommun men samtidigt uppfattar vi från Vänsterpartiet är den 
än för slimmad och underfinansierad så de extra satsningar som hade varit bra inte blir 
genomförda utan skjuts på framtiden.  
 
 
Under kulturförvaltningen  
 
Vi vet att Höganäs kommun har ett fantastiskt utbyte av kultur och fritid och även en bra 
kultur-och fritidspolitisk plan och vi vet att det är många som tar del av verksamheterna. 
Men vi skulle vilja bredda möjligheten lite grann då det kan finnas medborgare som inte kan 
eller tar del av till exempel barnkulturarrangemang pga sin ekonomi så vi vill satsa specifikt 
på avgiftsfria barnkulturarrangemang.  
 
 
Under Utbildningsförvaltningen  
 
Vi vill utveckla och förbättra vår gemensamma välfärd. Vi vill ge välfärden nödvändiga 
resurser som vi ser att både skola, förskola och även fritidshemmen är i behov av. Så 
förutom att vi vill ge ökade resurser så vill vi också satsa extra på centrala elevhälsan, 
avgiftsfri frukost , läxhjälp i skolan , pedagogisk omsorg och att toleransresor med kommunal 
finansiering införs igen.  

 



 

 

 
 
För oss i Vänsterpartiet ser vi även tillgången till barnomsorg på kvällar, helger och nätter 
inte idag är tillräckligt utbyggd. Många föräldrar , framförallt mammor, hindras därför från att 
arbeta så mycket som de skulle vilja eller behöver. Förskolan ska stimulera barns utveckling 
och lärande och är en förutsättning för att både män och kvinnor ska kunna kombinera 
föräldraskap och yrkesliv. Därför bör möjligheten att få vistas i en verksamhet av hög 
pedagogiskt kvalitet vara en rättighet för alla barn.  
 
Vänsterpartiet ser det som en självklarhet att kommunen erbjuder barnomsorg på obekväm 
arbetstid, det är viktigt ur ett arbetsmarknads-och jämställdhetsperspektiv och ur 
rättvisesynpunkt. 
 
 
Under Socialförvaltningen och Socialnämndens områden  
 
För att få en äldreomsorg av hög kvalitet och med goda arbetsvillkor krävs flera anställda. 
De anställda ska ha rätt till heltid, fasta jobb ska vara normen och de delade turerna ska 
bort. All äldreomsorg ska drivas utan privata vinstintressen. Genom att öka bemanningen 
ger vi de anställda möjlighet att ta hand om de äldre på bästa sätt. Kommer även att leda till 
ökad trygghet och kvalitet för de äldre och även större möjlighet att gemensamt utveckla 
verksamheten.  
 
Heltid som norm handlar om sammanhängande arbetstid, rätt bemanning och schema som 
ger möjlighet till återhämtning. För många som arbetar med vård och omsorg är delade turer 
det normala. Det är undersköterskor och personliga assistenter som arbetar ett morgonpass 
och ett kvällspass med ett antal håltimmar mitt på dagen. Den ”lediga tiden” är ofta fyra 
timmar. Det kan bli arbetsdagar på 13 timmar med en timmes rast. Det är inte heller ovanligt 
att dessa arbetsdagar följs av ett tidigt arbetspass dagen därpå. Istället för att se över 
schema och arbeta för att avskaffa de delade turerna ser vi en ökning.  
 
Under de närmaste åren finns ett stort rekryteringsbehov, inte minst inom äldreomsorgen. 
Om kommunen ska klara av den framtida vården och omsorgen och för att tillgodose de 
ökade behoven måste vi inom Höganäs Kommun höja statusen på omsorgsyrket. Det gör vi 
genom en bättre arbetsmiljö och genom att skapa attraktivare anställningar. En första åtgärd 
är att lägga resurser på att öka bemanningen och mer resurser till verksamheten.  
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
Vänsterpartiet anser även att vi mycket väl kunnat behålla den kommunala matdistributionen 
i kommunens regi , det har fungerat bra under flera år och det som erbjudits varit med bästa 
näring och variation och vårt budgetförslag skulle kunna användas för att se över 
organisationen som fanns för transporter av maten så att personalens resurser används på 
bästa sätt och för att ta tillbaka i kommunens regi.  
 
 
 
Under Höganäshem  
 
Vänsterpartiet värnar hyresrätten som bostadsform och särskilt värnar vi allmännyttan. Vi 
menar det är viktigt att hyresrätten som boendeform, och särskilt då allmännyttan (i form av 
Höganäshem) värnas och prioriteras. Vi menar att det är viktigt att det finns, och att det 
byggs bostäder till rimliga priser.  
 
Även att Höganäshem ska kunna förvalta och underhålla bostäderna och boendemiljöerna 
och att då inte dubbelbeskatta hyresgästerna för att balansera den kommunala budgeten 
som planeras för idag.  
Med vårt budgetförslag skulle pengarna stanna i Höganäshem och komma hyresgästerna till 
godo. De pengar som hyresgästerna betalar in i form av hyror ska investeras av 
bostadsbolaget till att förvalta och underhålla bostäderna och boendemiljöerna så att de har 
de kvaliteter som de boende efterfrågar.  
 
Arbetstid  
 
Människor behöver tid att leva. Människor har rätt till ett arbete. Idag har vi många som 
stressar på jobbet med sjukskrivningar och ohälsa som följd. Samtidigt som vi också är 
många som inte har ett jobb eller arbetar ofrivillig deltid. Många,i synnerhet kvinnor, tvingas 
själva förkorta sin arbetstid för att hinna med barn, anhöriga och vardag eller för att kroppen i 
slitsamma arbeten inte orkar åtta timmar.  
 
Genom sex timmars arbetsdag sker en arbetstids-och löneutjämning. I praktiken ger sex 
timmars arbetsdag en löneökning för deltidsarbete. Att förkorta arbetstiden till sex timmar är 
en viktig reform för ett bättre arbetsliv. Vi ska arbeta för att leva, inte leva för att arbeta. 
Innan en generell är aktuell så kan vi införa på någon arbetsplats inom kommunen och detta 
vill göra med ett av våra budgetförslag.  
 
 
 

 



 

 
 
Avslutande i vårt budgetförslag 
 
En budget innehåller mycket som en kan tänkas vilja skriva om men vill ta upp Höganäs 
hamn som nämns där vi i Vänsterpartiet vill att hamnområdet bevaras och utvecklas som ett 
område för alla i Höganäs, som ett område för rekreation, gemenskap och båtliv. Vi menar 
att det är viktigt med mötesplatser där alla är och känner sig välkomna.Gemensamma 
grönområden är värdefulla, inte minst för de som inte har tillgång till egna trädgårdar. För 
mig, liksom som för många höganäsbor, så är vårt gemensamma hamnområde en viktig del 
av Höganäs själ och charm. 
 
Höganäs hamn ska kunna fortsätta användas som hamn, både som småbåtshamn och 
industrihamn där vi ser med en oro över att Höganäs hamn ska exploateras med mindre 
hotell och då en risk för att en del av hamnen privatiseras istället och den delen blir för några 
få istället för de många. 
 
Världen står inför en akut förändring. Vi måste tänka nytt i hur vi förhåller oss till naturen, och 
hur vi skapar förutsättningar för vår egen långsiktiga överlevnad. Två av tre svenskar känner 
oro för klimatförändringarna eftersom de utgör ett rejält hot mot vår säkerhet, frihet och 
demokrati. Vi behöver alla göra vad vi kan för att vi alla ska börja behandla klimatkrisen just 
som den kris den faktiskt är. Det gäller oavsett det är varje enskild, om det är världen, 
Sverige, region eller som idag vi som kommun. 
 
Till att börja med så har Sverige skrivit på ett avtal, Parisavtalet, om att göra allt för att rädda 
vår planet. Minskat flygande och ökade satsningar på kollektivtrafiken är en av viktigaste 
åtgärderna vi kan göra för att få ner växthusgaserna och därmed skapa mer chanser att 
överlämna ett klimat som går att leva på till våra barn och barnbarn. 
Vi behöver en omställning som tar ut en tydlig riktning och grön hållning mot hållbara sätt att 
bo, konsumera, transportera och förflytta oss. Vi behöver en grön omställning med digitala 
lösningar och en intensifierad utbyggnad och upprustning av järnvägen inte till att använda 
våra skattepengar till att subventionera flygplatsen som en majoritet av kommunfullmäktige, 
men inte Vänsterpartiet, valde att göra på Kommunfullmäktige den 27 augusti 2020.  
 
Och som det står i Höganäs kommuns miljöprogram så är det viktigt att miljö- och 
klimathänsyn ska vara en självklar del i kommunens alla beslut, för kommunens 
förvaltningar, nämnder, styrelser och helägda kommunala bolag precis som vi behöver 
verkligen komma ihåg att det akuta klimatkrisen , hotet mot den biologiska mångfalden och 
andra allvarliga miljöproblem finns här nu och vi behöver göra saker nu för att förändra till 
det bättre och inte sen.  
 
 

 



 

 
 
Vad vi vill komma till, jo när budget tas och får en majoritet (även om en kan rösta emot) för 
att antas så arbetas det utifrån den sen men har de verkligen fått de rätta förutsättningarna, 
är den rätt finansierad från början? 
 
Vänsterpartiet vill härmed med våra budgetförslag påvisa att vi vill se mer för 
verksamheterna för visst satsa på investeringarna och det yttre men en ska också tänka på 
det inre är lika viktigt om än mer viktigt för en kommun. 
 
För Vänsterpartiet är det centralt att ett politiskt uppdrag är ett hedersuppdrag från väljare 
och medlemmar och att arvoden ska finnas för att ge de praktiska förutsättningarna som 
behövs för att utföra sitt uppdrag, inte för att berika sig på. Vi vet att arvoden har höjts och vi 
anser att det behövs ökade resurser till vård, skola och omsorg – inte till politikerna. 
 
Våra budgetförslag som vi visar idag skulle bland annat ge ett första steg till barnomsorg på 
obekväm arbetstid, avgiftsfria barnkulturarrangemang, läxhjälp i skolan, toleransresor, ökade 
resurser till de två större nämnderna, utbildningsnämnden och socialnämnden och jo 6h 
arbetsdag också. 
 
Och det vill vi finansiera med en 50 öres skattehöjning och sänkning av politikerarvoden just 
för att påvisa det vi beskrivit tidigare. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
Budget förslag: Att kultur och fritidsförvaltningen får utökad ram för att införa avgiftsfria 
barnkulturarrangemang 
 
 
Höganäs Kommun har ett fantastiskt utbyte av kultur och fritid och även en bra kultur – och 
fritidspolitisk plan för Höganäs med vision, mål, inriktning, prioriteringar och handlingsplan 
för att – Spela samman! Det finns oerhört många som tar del av verksamheterna men vi 
skulle vilja bredda möjligheten lite grann då kan finnas medborgare som inte kan eller inte 
tar del av till exempel barnkulturarrangemang pga. sin ekonomi. Så därför yrkar vi på att 
barnkulturarrangemang i vår kommun görs avgiftsfria så att fler kan få tillgång till dem. 
 
 
Vänsterpartiet yrkar 
  

● Att det ökade anslaget på 500 000 kronor används specifikt till avgiftsfria 
barnkulturarrangemang i Höganäs Kommun. 

 
 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
 
2020-09-24 
 
 
 
 
Emma Wennerholm 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
Budget förslag: Barnomsorg på obekväm arbetstid  
 
Nästan 40 procent av alla löntagare i Sverige jobbar på kvällar, nätter och helger. Samtidigt 
är det knappt hälften av landets kommuner, där bl.a Höganäs som inte erbjuder någon form 
av barnomsorg på obekväm arbetstid.  
 
Tillgången till barnomsorg på kvällar, helger och nätter är idag inte tillräckligt utbyggd. 
Många föräldrar, framförallt mammor, hindras därför från att arbeta så mycket som de skulle 
vilja eller behöver.  
 
Förskolan ska stimulera barns utveckling och lärande och är en förutsättning för att både 
män och kvinnors ska kunna kombinera föräldraskap och yrkesliv. Därför bör möjligheten att 
få vistas i en verksamhet av hög pedagogisk kvalitet vara en rättighet för alla barn.  
 
Vi bör se till att alla barn har möjlighet att gå i förskolan, oavsett om de deras föräldrar 
arbetar på obekväm arbetstid eller inte. Alla barn har rätt till samma pedagogiska stöd och 
utvecklingsmöjligheter för att vara väl förberedda på kommande skolgång.  
 
Vänsterpartiet anser att det är en självklarhet att kommunen erbjuder barnomsorg på 
obekväm arbetstid, det är viktigt ur ett arbetsmarknads-och jämställdhetsperspektiv och ur 
rättvisesynpunkt.  
 
Vänsterpartiet yrkar  
 

● Att det läggs extra resurser till summan av 7 miljoner, som första steg att föra 
barnomsorg på obekväm arbetstid i kommunen, till att börja med för en uppstart av 
en natt och helgomsorgavdelning med full täckning, lokalisering lokalt i Höganäs.  

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 

 



 

 
 
 
Budgetförslag : att ge resurser till centrala elevhälsan  
 
 
Höganäs kommun kommunala skolor har ett omfattande elevhälsoarbete som stöd och 
trygghet för sina elever och en stödfunktion som kommunen har är den centrala elevhälsan 
som är en stödfunktion för skolornas (och i begränsad omfattning förskolornas) lokal 
barn-och elevhälsoarbete. De gör ett fantastiskt arbete men vi skulle vilja ge mer resurser för 
att ännu mera poängtera hur viktig elevhälsans del i den svenska skolan och förskolan är.  
 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
 

● Att det ökade anslaget på 660 000 kronor specifikt ska vara för resurser till centrala 
elevhälsan.  

 
 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24  
 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
Budgetförslag : att införa läxhjälp i skolan 
 
En viktig del i skolans uppdrag är att hjälpa eleverna att nå sina mål. Angående läxhjälp i 
skolan kan det vara att någon skola ger men att en annan inte gör. En likvärdig skola skall 
ge alla elever samma möjlighet och kompensera för de enskilda elevernas olika 
förutsättningar. Läxhjälp bidrar till att fler får möjligheten att bättre klara sin skolgång. 
Ambitionen är alla skolor ska erbjuda sina elever läxhjälp efter behov. Det är viktigt att se till 
att elever som av olika anledningar inte har möjlighet att få hjälp med studierna hemma ändå 
kan få stöd i att klara sin skolgång.  
 
Hur läxhjälpen ska organiseras kan se olika ut beroende på hur stora behoven är eller vilken 
kunskapsnivå som efterfrågas men borde kunna inrymmas inom ramen för skoldagen.  
 
Och vi ser även att det kan behövas extra investeringar inom budget så därför yrkar vi på 
ökat anslag.  
 
Vänsterpartiet yrkar  
 

● Att det ökade anslaget på 700 000 kronor används specifikt till möjligheterna till 
läxhjälp i skolan.  

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-26  
 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
 
Budgetförslag : Att toleransresor med kommunal finansiering införs igen. 
 
Toleransresor handlar om att öka elevernas förståelse för historia och även att förstå och 
förebygga så att vi lär oss av historien och inte gör om samma sak. I dagens samhälle där vi 
både ser en ökad närvaro av nazister och att även rasismen i samhället blivit mer 
normaliserad behöver vi arbeta mer med tolerans och för ett mer jämlikt och jämställt 
samhälle fritt från rasism och diskriminering.  
 
Att då inte fortsätta med de toleransresor som niorna gjorde de senaste åren på samma sätt 
som tidigare, utan mest lita på att eleverna själva löser detta är inte bra.  
För resorna handlar inte bara om att besöka Auschwitz utan även om samtalen och 
reflektionerna före, under och efter resan.  
 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
 

● Att det ökade anslaget på 700 000 kronor används specifikt till kommunal 
finansiering av toleransresorna så att skolorna kan fortsätta prioritera dem utan att 
toleransresorna påverkar skolornas internbudget.  

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24  
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
 
Budgetförslag: Avgiftsfri frukost i skolan  
 
Det är inte alla barn som har möjlighet att äta frukost hemma. Vissa barn slarvar av olika 
anledningar dessutom med frukostmåltider. Andra barn åker hemifrån tidigt med skolbussen 
och hinner bli jättehungriga till lunchen. 
 
Att införa avgiftsfri frukost skulle leda till att det blir en mötesplats där vuxna och barn kan 
starta dagen tillsammans och att eleverna förbättrar sina prestationer, konflikter kan minskas 
och känslan av arbetsglädje och trygghet skulle öka. Skulle också kunna bidra till en ökad 
koncentrationsförmåga.  
 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
 

● Att det ökade anslaget på 800 000 kronor används speciellt för att införa avgiftsfri 
frukost i skolan.  

 
 
 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24 
 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
Budget förslag: Pedagogisk omsorg 
 
 
När det togs beslut om att det skulle genomföras effektiviseringar inom 
utbildningsförvaltningen var Pedagogisk omsorg en av de verksamheter som skulle få 
mindre resurser. I mina ögon ska man kalla saker för vad det är och i denna mening var det 
en besparing som inte hade behövts. Och att i panik förstöra verksamheten som fungerar 
bra och är värdefulla för att kortsiktigt spara pengar är fel väg att gå.  
 
 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
 
 

● Att det ökade anslaget på 400 000 kronor specifikt ska vara till pedagogisk omsorg.  
 
 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24  
 
 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 

 
 
Budgetförslag: Ökade resurser till Utbildningsnämnden 
 
 
Vänsterpartiet vill utveckla och förbättra vår gemensamma välfärd. Vi vill ge välfärden 
nödvändiga resurser där vi använder våra resurser effektivt och ger de anställda goda 
arbetsvillkor. Skolan och förskolan och även fritidshemmen är i behov av ökade resurser.  
 
Faktum är att kraven på den välfärd som kommunen erbjuder blir allt högre. I just förskolan 
har kraven på dokumentationen och pedagogisk planering ökat samtidigt som personalen 
förväntas se till varje barns behov och tillgodose alltifrån olika funktionsvariationer till olika 
språkkunskaper och social problematik.  
 
Att förskolan är inkluderade och har höga ambitioner när de gäller såväl pedagogik och 
lärande som omsorg och delaktighet är utmärkt, men med dessa högt ställda krav behövs 
personalförstärkningar. Att utöka resurser är ett sätt att säkra varje barns rätt till lärande och 
trygghet. Det är också ett sätt att förbättra arbetsmiljön för personalen i förskola och skola 
plus att vi också behåller vår personal och blir en attraktiv arbetsgivare.  
 
Vänsterpartiet yrkar  
 

● Att de ökade resurserna på 6 miljoner till utbildningsnämnden vi lägger görs för att 
öka bemanningen inom förskola och skola och för att behålla personal. Och en del 
skulle även kunna läggas på verksamheten utöver personal.  

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24  
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
Budgetförslag: Att utöka Socialnämndens ram  
 
För att få en äldreomsorg av hög kvalitet och med goda arbetsvillkor krävs flera anställda. 
De anställda ska ha rätt till heltid, fasta jobb ska vara normen och de delade turerna ska 
bort. All äldreomsorg ska drivas utan privata vinstintressen. Genom att öka bemanningen 
ger vi de anställda möjlighet att ta hand om de äldre på bästa sätt. Kommer även att leda till 
ökad trygghet och kvalitet för de äldre och även större möjlighet att gemensamt utveckla 
verksamheten.  
 
Heltid som norm handlar om sammanhängande arbetstid, rätt bemanning och schema som 
ger möjlighet till återhämtning. För många som arbetar med vård och omsorg är delade turer 
det normala. Det är undersköterskor och personliga assistenter som arbetar ett morgonpass 
och ett kvällspass med ett antal håltimmar mitt på dagen. Den ”lediga tiden” är ofta fyra 
timmar. Det kan bli arbetsdagar på 13 timmar med en timmes rast. Det är inte heller ovanligt 
att dessa arbetsdagar följs av ett tidigt arbetspass dagen därpå. Istället för att se över 
schema och arbeta för att avskaffa de delade turerna ser vi en ökning.  
 
Under de närmaste åren finns ett stort rekryteringsbehov, inte minst inom äldreomsorgen. 
Om kommunen ska klara av den framtida vården och omsorgen och för att tillgodose de 
ökade behoven måste vi inom Höganäs Kommun höja statusen på omsorgsyrket. Det gör vi 
genom en bättre arbetsmiljö och genom att skapa attraktivare anställningar. En första åtgärd 
är att lägga resurser på att öka bemanningen och mer resurser till verksamheten.  
 
Vänsterpartiet yrkar  
 

● Att utökad ram för Socialnämnden på 8 miljoner går till ökad bemanning och till 
verksamheterna.  

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 

 



 

 
 
 
Budgetförslag: Att matdistributionen inom hemtjänsten återinförs till i kommunens regi  
 
Höganäs Kommun hade mycket väl kunnat behålla den kommunala matdistributionen inom 
hemtjänsten. Detta har fungerat bra under flera år och är en uppskattad händelse under 
dagen för många av våra äldre och då även för anhöriga som kan känna sig trygga med att 
deras anhöriga får bra mat. 
 
Genom den kommunala matdistributionen har vi säkrat så att våra äldre får den näring och 
energi som kroppen behöver för att ge de rätta förutsättningarna som ska finnas för att de 
ska behålla sin ork, sina förmågor och sin livskvalitet unde många år. Rätt mat och näring 
menar vi är avgörande för våra äldre där många som haft matdistribution via Höganäs 
kommun garanteras ett mål varm mat om dagen. Vi ser att det som erbjudits varit med bästa 
näring och variation, som de givetvis har betalat för. 
 
 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
 

● Att det ökade anslaget på 2 miljoner används för att se över organisationen som 
fanns för transporten av maten så att personalens resurser används på bästa sätt 
och för att ta tillbaka i kommunens regi för de som beviljas mat via hemtjänst .  

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24 
 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 

 



 

 
 
 
Budgetförslag: Att den föreslagna utdelningen på 4 miljoner stannar hos Höganäshem för att 
förvalta och underhålla bostäderna och boende miljöerna istället och även vid eventuella 
renoveringar eller nybyggnationer.  
 
 
Vänsterpartiet värnar hyresrätten som bostadsform och särskilt värnar vi allmännyttan. Vi 
menar det är viktigt att hyresrätten som boendeform, och särskilt då allmännyttan (i form av 
Höganäshem) värnas och prioriteras. Vi menar att det är viktigt att det finns, och att det 
byggs bostäder till rimliga priser. Även att Höganäshem ska kunna förvalta och underhålla 
bostäderna och boendemiljöerna och att då inte dubbelbeskatta hyresgästerna för att täcka 
ett underskott i den kommunala budgeten som planeras för idag.  
Vi tycker att pengarna borde stanna i Höganäshem och komma hyresgästerna till godo. De 
pengar som hyresgästerna betalar in i form av hyror ska investeras av bostadsbolaget till att 
förvalta och underhålla bostäderna och boendemiljöerna så att de har de kvaliteter som de 
beroende efterfrågar.  
 
 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
 

● Att den föreslagna utdelningen på 4 miljoner stannar hos Höganäshem för att förvalta 
och underhålla bostäderna och boende miljöerna istället och även vid eventuella 
renoveringar eller nybyggnationer. 

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24  
 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 

 



 

 
 
 
Budgetförslag : Sex timmars arbetsdag med bibehållen lön  
 
Människor behöver tid att leva. Människor har rätt till ett arbete. Idag har vi många som 
stressar på jobbet med sjukskrivningar och ohälsa som följd. Samtidigt som vi också är 
många som inte har ett jobb eller arbetar ofrivillig deltid. Många,i synnerhet kvinnor, tvingas 
själva förkorta sin arbetstid för att hinna med barn, anhöriga och vardag eller för att kroppen i 
slitsamma arbeten inte orkar åtta timmar.  
 
Genom sex timmars arbetsdag sker en arbetstids-och löneutjämning. I praktiken ger sex 
timmars arbetsdag en löneökning för deltidsarbete. Att förkorta arbetstiden till sex timmar är 
en viktig reform för ett bättre arbetsliv. Vi ska arbeta för att leva, inte leva för att arbeta. 
Innan en generell är aktuell så kan vi införa på någon arbetsplats inom kommunen.  
 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
 

● Att det ökade anslaget på 4 miljoner går till att införa sex timmars arbetsdag med 
bibehållen lön på någon arbetsplats inom kommunen.  

 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
2020-09-24  
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
Budgetförslag och tilläggsyrkande till  
 
§ 6 Antagande av budget 2021 och plan 2022-2023  
 
 

● Att kultur och fritidsförvaltningen får utökad ram för att införa avgiftsfria barn 
kulturarrangemang  

 
Summa: 500 000 kronor  

 
● Att det läggs extra resurser, som första steg att införa barnomsorg på obekväm 

arbetstid i kommunen , till att börja med för en uppstart av en natt och 
-helgomsorgavdelning med full täckning , lokalisering lokalt i Höganäs.  
 
Summa: 7 miljoner  

 
● Att ge resurser till centrala elevhälsan  

 
Summa: 660 000 kronor  

 
● Att möjlighet till läxhjälp i skolan införs  

 
Summa: 700 000 kronor  

 
● Att toleransresor med kommunal finansiering införs igen  

 
Summa: 700 000 kronor  

 
● Att avgiftsfri frukost i skolan införs  

 
Summa: 800 000 kronor  

 
● Att utöka resurser för pedagogisk omsorg  

 
Summa: 400 000 kronor  

 
● Att utöka ramen för Utbildningsförvaltningen  

 
Summa: 6 miljoner  

 



 

 
● Att utöka ramen för Socialnämndens ram  

 
Summa: 8 miljoner 

 
● Att matdistribution inom hemtjänsten återförs till i kommunens regi  

 
Summa: 2 miljoner  

 
● Att den föreslagna utdelningen på 4 miljoner stannar hos HöganäsHem för att 

förvalta och underhålla bostäderna och boendemiljöerna istället och även vid 
eventuella renoveringar eller nybyggnation.  

 
Summa: 4 miljoner  

 
● Att införa sex timmars arbetsdag med bibehållen lön på någon arbetsplats inom 

kommunen  
 

Summa: 4 miljoner  
 
 

För att genomföra alla våra budgetförslag :  
 

Summa: 34,76 miljoner  
 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
 
2020-09-24  
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
 
Finansiering av våra budgetförslag , tilläggs -och avslagsyrkande:  
 
En 50-öres höjning av skattesatsen för år 2020 från 19 kr och 78 öre till 20 kr och 23 öre :  
 
 
Summa: 32,06 miljoner  
 
 
Sänkning av de arvoden som antogs efter antagande av arvodesregler till förtroendevalda 
KF 2015-04-23  
 
 
Summa: 2,7 miljoner  
 
 
Vilket ger en extra finansiering per år till den kommunala budgeten och budgetramarna:  
 
 
 
 
Summa: 34,76 miljoner  
 
 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
 
2020-09-24  
 
 
 
 
Emma Wennerholm  

 



 

 
 
 
 
§ 6 Antagande av budget 2021 och Plan 2022-2023  
 
 
SKATTESATS  
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
Att fastställa en 50 öres-höjning av skattesatsen för år 2020 från 19 kronor och 73 öre till 20 
kronor och 23 öre. 
 
 
 
 
Vänsterpartiet Höganäs  
 
2020-09-24  
 
 
 
 
Emma Wennerholm  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



                                                                                                                                                           
 

Liberalerna Höganäs 
Budgetförslag 
 

1. I föreslagen budget ligger alla nämnder i samma att-sats vilket inte är bra. Att-sats 10 

i underlaget innehåller alla nämnder. 

Liberalerna yrkar: 

Att budgeten delas upp nämnd för nämnd för tydlighet och möjlighet till ändringar. 

2. Kommunens övergripande mål är att bli fler vilket inte säger någonting om kvaliteten 

i kommunen. 

Liberalerna yrkar: 

Att kommunens övergripande mål ska vara ”Höganäs – socialt-, miljömässigt- och 

ekonomiskt mest hållbara kommunen i Skåne”  

3. Kommunledningskontorets mål under växla upp upplevelse och besöksnäringen 

lyder: ”Antal nya företag inom besöksnäring ska öka”. Detta ska mätas genom en 

ökning av företag från år till år. Kommunen har inte rådighet över hur många företag 

som startas oavsett sektor och därför är målet mycket svårpåverkat. Vad är 

kommunens egentliga bidrag till måluppfyllelsen? 

Liberalerna yrkar: 

Att målet stryks och att kommunledningskontoret återkommer under 2021 med 

förslag till nytt mål. 

4. Yrkanden för nämnder samt finansieringsförslag:  

Finansieringssammanfattning: 

10 mkr – ointecknat statsbidrag av engångskaraktär 

2.7 mkr – finansförvaltningens 6 mkr tidigare aviserade till socialnämnden 

1 mkr – ingen utökning till samhällsbyggnadsförvaltningen för isbanan vid kyrkplatsen 

Yrkanden: 

Liberalerna vill tillföra nämnderna ytterligare 3,7 mkr enligt följande fördelning: 

Teknik och fastighetsförvaltningen: utökning av ram 1 mkr 

finansiering: ingen utökning av ram för samhällsbyggnadsförvaltningen 

Kultur och fritidsförvaltningen: utökning av ram med 0,7 mkr 



                                                                                                                                                           
 

finansiering: finansförvaltningen 

Vuxenutbildning: utökning av ram med 1 mkr 

finansiering: finansförvaltningen 

Arbetsmarknadsåtgärder (UC): utökning av ram med 1 mkr 

finansiering: finansförvaltningen 

Liberalerna yrkar: 

Att teknik och fastighetsförvaltningen tillförs 1 mkr som finansieras genom ingen 

utökning av ram för samhällsbyggnadsförvaltningen. 

Att vuxenutbildningen tillförs 1 mkr som finansieras genom uttag från 

finansförvaltningens 6 mkr 

Att utvecklingscentrum tillförs 1 mkr som finansieras genom uttag från 

finansförvaltningens 6 mkr 

Att kultur och fritidsförvaltningen tillförs 0.7 mkr, varav 0,5 mkr destineras till 

fritidsgårdarna och 0,2 mkr enligt förvaltningens önskemål, detta finanserias 

genom uttag från finansförvaltningens 6 mkr 

5. Liberalerna vill inrätta en ny fond, en krisfond, för att på så vis säkerställa att 

kommunens beredskap vid extraordinära händelser ökas. 

Liberalerna yrkar: 

Att en krisfond inrättas och att det avsätts 6 mkr till fonden under 2021. Finansieras 

av de 10 mkr i icke intecknat statsbidrag av engångskaraktär 

6. Liberalerna vill avsätta ytterligare 4 mkr till innovationsfonden, utöver den miljon 

som föreslås i majoritetens budgetförslag. 

Liberalerna yrkar: 

Att ytterligare 4 mkr avsätts till innovationsfonden och finansieras av de 10 mkr 

icke intecknat statsbidrag av engångskaraktär 

7. Liberalerna yrkar: 

Att samhällsbyggnadsförvaltningen finansierar driften av isbanan vid kyrkplatsen 

inom ram 

 



"Miljöpartiet reserverar sig mot alliansen budgetförslag för 2021.  
 
Motivering: 
Vi befinner oss i inledningen till klimatkrisen som kommer att påverka allt och alla, både här i 
Höganäs och på alla andra platser på jorden. Våra kommuninvånare har rätt att kräva att vi 
som tagit på oss ansvaret att styra kommunen ser till helheten och ser längre än till 
dagsfrågorna när det gäller saker som går att förutse, och den globala uppvärmningen är 
helt förutsägbar, det är ren fysik. Vi vet att vi kommer att få mer och mer extremt väder, bara 
inte exakt när värmeböljor, skyfall, torka mm inträffar, men vi måste förbereda oss på ATT 
de kommer.  
 
I vårt miljöprogram står att klimat- och miljöhänsyn ska finnas med i alla beslut på alla nivåer 
i kommunen. Ändå genomsyrar inte klimat- och miljöhänsynen budgeten, årets viktigaste 
beslut, detta viktiga perspektiv är helt frånvarande. Det finns enskilda mål, t ex att enheter 
ska minska sina koldioxidutsläpp eller minska matsvinnet och det finns fina ord om 
"miljömässig hållbarhet", men någon insikt om att vi i kommunen behöver minska våra 
växthusgasutsläpp med 15% årligen från och med nu för att nå parisavtalet märks inte. Ännu 
mindre finns det någon plan för detta arbete. Ordet "klimat" förekommer två gånger, en gång 
som "företagsklimat", en gång när det handlar om arbetsmiljö.  
 
Kommunen behöver en klimatstrategi som genomsyrar alla förvaltningars arbete, klimatmål 
och ekonomiska mål måste likställas, takten gällande klimatinvesteringar behöver öka och 
det behövs en färdplan som visar vilka steg som ska tas när för att nå klimatmålen. Både att 
göra vår del för att nå parisavtalet och att ta hand om effekterna av klimatkrisen kommer att 
kosta pengar.  
 
För att lättare ta tillvara anställdas och invånares ideer när det gäller gröna investeringar 
föreslår vi (liksom förra året) en grön innovationsfond på 50 miljoner. Pengarna kan lånas 
upp från Kommuninvest efterhand som de behövs. 
 
För att vi i kommunen ska kunna göra vår del för att nå parisavtalet (och därmed hejda 
uppvärmningen) måste det finnas en medvetenhet om att det är ett arbete som behöver 
göras. För att vi i kommunen ska kunna förbereda oss på det som komma skall måste det 
finnas en medvetenhet om vad vi behöver förbereda oss på och att vi behöver förbereda 
oss. Eftersom det är kommunfullmäktige som är kommunens högsta beslutande organ är det 
vi som måste ta ledningen i arbetet. 
 
Eftersom denna livsnödvändiga insikt lyser med sin frånvaro i kommunens viktigaste 
styrdokument reserverar vi oss härmed mot budgeten". 
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     KS/2020/406 
§ 95 
Ändrad finansieringsmodell för medlemsavgiften från och med 

2021 samt fastställande av ramen för medlemsavgiftens storlek 

2021 - 2023 avseende Skånes Kommuner 
Sammanfattning av ärendet   

I dag består finansieringen från de skånska kommunerna av Kommunförbundet Skånes 
verksamhet dels av en medlemsavgift och dels av finansiering via en rad samverkansavtal och 
överenskommelser mellan kommunerna och förbundet. 
 
Nuvarande fördelning av den årliga medlemsavgiften sker utifrån kommunernas samlade 
skatteintäkter och generella statsbidrag. Kommunförbundet Skåne gör bedömningen att 
nuvarande fördelning inte är transparant utifrån de verksamheter som Kommunförbundet 
Skåne bedriver. Dessutom har förändringarna mellan åren av avgiftens storlek ibland varierat 
kraftigt och försvårat både för förbundet och kommunerna att planera inför kommande 
budgetår. Därför föreslås Kommunförbundet Skåne en ny beräkningsmodell som i stället 
utgår från en årlig ram som fördelas på medlemskommunerna utifrån antalet invånare per 
kommun, baserat på invånarantalet enligt SCB den 1 januari året innan budgetåret. 
Förändringen föreslås införas från och med budgetåret 2021. Utöver medlemsavgiften har 
olika samverkansavtal och överenskommelser träffats mellan kommunerna och 
Kommunförbundet Skåne vilka finansieras genom separata faktureringar. 
 
För att uppnå en enklare översikt över vad kommunerna betalar till förbundet och för att 
tydligare kunna planera verksamheten utifrån ett helhetsperspektiv föreslår förbundet att 
ovannämnda intäktsformer slås samman med medlemsavgiften till en totalram: Medlemsavgift 
till Skånes Kommuner, som fördelas till kommunerna utifrån antalet invånare. 
 
Följande ingår inte i den nya totalramen ”Medlemsavgift till Skånes Kommuner” och kommer 
således att faktureras separat beroende på Höganäs kommuns deltagande: 
• Avgiften till Business Region Skåne, BRS. Fram till och med 2022 kommer kommunerna att 
faktureras separat för avgiften till BRS. Därefter kommer de kommuner som vill fortsätta ta 
del av bolagets service att kunna sluta separat avtal med bolaget. 
• Upphandlingar som Skånes Kommuner utför åt kommunerna. Dessa finansieras via kick-
back och belastar inte medlemsavgiften. 
• Kostnader för den verksamhet som benämns Räddsam Skåne. Fram till och med 2020 har 
Kommunförbundet Skåne fakturerat kommunerna för Räddsam Skåne. Från och med 2021 
kommer denna verksamhet inte att finnas kvar inom förbundet. 
• Kostnader för de kommuner som ingår i vård- och omsorgscollege. Dessa debiteras separat 
för de kommuner som deltar i verksamheten. 
• Tjänster kopplat till e-hälsoförvaltning som förvaltas av Region Skåne respektive Inera. 
Dessa debiteras kommunerna separat utifrån underlag från Region Skåne och Inera. 
• Verksamheten som bedrivs inom Teknikcollege som under hösten 2020 kommer att övergå 
till Region Skåne. 
• Kostnader för deltagande i kurs- och utbildningsverksamhet. Deltagande betalas separat. 



 PROTOKOLL 

 KOMMUNFULLMÄKTIGE  

 

 2020-09-24    
 

 

 
 

SIGNATUR   

 

 

Dock ingår medverkan i förbundets nätverksmöten så länge dessa kan hållas i förbundets 
lokaler. 
 
De olika samverkansavtal och överenskommelser som ingår i totalramen, Medlemsavgift till 
Skånes Kommuner, från och med 2021 framgår av bilaga 1. Samverkansavtalen och 
överenskommelserna kommer successivt att sägas upp och skrivas om för att anpassas till de 
nya uppdrag som Skånes Kommuner nu går in i. Uppdragen i avtalen kommer dock att 
kvarstå så länge detta är beslutade verksamhet i förbundets verksamhetsplan. 
 
Den totala avgiften som medlemmarna betalar för finansiering av Skånes Kommuner 
(inklusive tidigare samverkansavtal och överenskommelser enligt bilaga 1) reduceras 2021 med 
drygt 22 % och 2022 med ytterligare 7,5 %. 
 
Se bilaga 2. En stor del av den minskade avgiften för kommunerna för 2021 bygger på att 
upphandlingskostnaderna finansieras genom så kallad kick-back från leverantörerna. En annan 
del av reduceringen förklaras med att verksamheten Räddsam Skåne inte kommer att finnas 
kvar inom förbundet från och med 2021. 
 
Konsekvensen av reduceringarna ovan innebär en förändring av medlemsavgiften per 
invånare enligt följande: 
2020: 43 kronor per invånare 
2021: 33 kronor per invånare 
2022: 31 kronor per invånare 
 
Förbundsmötet 2020-10-02 föreslås fastställa totalramen, Medlemsavgift till Skånes 
Kommuner, för perioden till och med budgetår 2023. Ramen för medlemsavgiften för 2021 
och 2022 framgår av bilaga 2. För 2023 beslutar styrelsen om indexuppräkning av totalramen, 
med SKR:s prisindex som grund. Det är den totala ramen i tkr som indexeras årligen och inte 
avgiften per invånare. 
 
I nuvarande stadgar daterade 2011-05-13 står följande: 
”Förbundsmötet äger besluta om annan grund för årsavgiftens fastställande och erläggande 
om samtliga medlemmar är eniga härom. ”. För att förbundsmötet 2020-10-02 ska kunna fatta 
beslut om den nya finansieringsmodellen som föreslås ovan måste samtliga medlemmar 
sålunda innan förbundsmötet ha godkänt styrelsens förslag till beslut. 
  
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen, beslut den 8 september 2020, § 155, 
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 10 augusti 2020, 
Kommunförbundet Skåne, Ändrad finansieringsmodell för medlemsavgiften till Skånes 
Kommuner, den 14 maj 2020, 
Kommunförbundet Skåne, Förteckning över samverkansavtal och överenskommelser 
ingående i ny medlemsavgift, bilaga 1 
Kommunförbundet Skåne, Totalram medlemsavgift Skånes kommuner, bilaga 2 
Kommunförbundet Skåne, protokoll 25 juni 2020, § 25. 
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Förslag till beslut  
Peter Schölander (M) och Louise Stjernquist (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
  
Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer kommunstyrelsens förslag till beslut under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna förslag till ändrad finansieringsmodell baserad på antalet invånare i de skånska 
kommunerna, 
 
att godkänna förslag om att ”Medlemsavgift till Skånes Kommuner” från och med 2021 
inkluderar både nuvarande medlemsavgift och samverkansavtal och överenskommelser enligt 
bilaga 1, 
 
att godkänna förslag till ram för medlemsavgiftens storlek 2021-2023, 
 
att förklara paragrafen omedelbart justerad. 
 

Beslutet ska skickas till  

Skånes kommuner 
Kommunledningskontoret (ekonomiavdelningen) 
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     KS/2019/198 
§ 96 
Antagande av detaljplan för del av Höganäs 37:39 m.fl., delplan 

3, Kv Hösten, Höganäs kommun 
Sammanfattning av ärendet   

Kommunstyrelsens planutskott beslutade den 14 juni 2016, § 28, att godkänna förslag till 
detaljplan för Höganäs 37:39 med flera inför samråd. 
 
Samråd genomfördes mellan den 4 juli och den 11 augusti 2016. 
Granskning genomfördes mellan den 25 maj och 15 juni 2020. 
 
Detaljplanens övergripande syfte är att pröva lämpligheten för utbyggnad av staden i form av 
en ny stadsdel i sydöstra Höganäs. Sammantaget bedöms den nya stadsdelen kunna innehålla 
cirka 700 bostäder. 
 
Inför granskning har detaljplanen Höganäs 37:39 med flera delats upp i ett antal delplaner. 
Avsikten är att delplanerna ska genomgå separata granskningsprocesser med viss 
tidsförskjutning för att sedan slutligen antas som enskilda detaljplaner. 
 
Aktuell delplan (del av Höganäs 37:39, delplan 3: kv Hösten) berör förlängningen av 
Lexikonvägen 
österut, en pumpstation samt ett kvarter nordväst om Lexikonvägen som avses planläggas för 
bostadsändamål. 
  
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen, beslut den 8 september 2020, § 149, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 10 augusti 2020, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, plankarta 1:1 000, den 13 augusti 2020, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, planbeskrivning, den 13 augusti 2020, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, illustrationskarta, den 13 augusti 2020, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, granskningsutlåtande, den 13 augusti 2020, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, samrådsredogörelse den 4 mars 2020, reviderad den 16 juni 
2020, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, fastighetsförteckning den 14 februari 2020, reviderad den 5 
augusti 2020, 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, kvalitetsprogram för Tornlyckan, reviderad den 1 november 
2018. 

  

Förslag till beslut 
Peter Schölander (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
  
Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer kommunstyrelsens förslag till beslut under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget. 
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Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna reviderad samrådsredogörelse för delplan 3, daterad den 4 mars 2020, rev. den 
16 juni 2020, 
 
att godkänna upprättat granskningsutlåtande för delplan 3, daterat den 13 augusti 2020, 
 
att anta detaljplan för del av Höganäs 37:39 m.fl., delplan 3, Kv Hösten, Höganäs kommun, 
upprättad den 13 augusti 2020. 
 

Beslutet ska skickas till  

Samhällsbyggnadsförvaltningen 
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     KS/2019/782 
§ 97 
Beslut om ökat utbud rörande avfallstaxan 2020 
Sammanfattning av ärendet   

Enligt beslut i kommunfullmäktige i Höganäs kommun den 31 mars 2016, § 38, har 
Nordvästra Skånes Renhållnings AB (NSR AB) sedan den 1 januari 2020 tagit över ansvaret 
för att driva avfallshanteringen inom kommunen. 
 
Sedan NSR tog över vid årsskiftet har det inkommit önskemål från invånarna/abonnenterna 
om att komplettera med några tjänster för att ytterligare förbättra avfallshanteringen. 
 
NSR vill med detta förslag höja servicenivån efter abonnenternas önskemål. 
 
Förändringarna kommer att kommuniceras till abonnenterna genom olika 
informationsåtgärder. 
 
Förslaget är att de nya tjänsterna börja gälla snarast efter att kommunfullmäktiges beslut 
vunnit laga kraft, dock senast den 1 oktober 2020. 
  
Beslutsunderlag 
Beslut, kommunstyrelsen den 8 september 2020, § 151, 
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 2 juli 2020, 
Nordvästra Skånes Renhållnings AB (NSR AB), förslag till förbättrad avfallstaxa. 

  

Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer kommunstyrelsens förslag till beslut under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna NSR:s förslag till utökat utbud i renhållningstaxan från och med 1 oktober 2020. 
 

Beslutet ska skickas till  

Teknik- och fastighetsförvaltningen 
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     KS/2020/445 
§ 98 
Borgensram för Höganäs Energi AB 
Sammanfattning av ärendet   

Kommunfullmäktige beslutade den 12 december 2012, § 142, om att fastställa den totala 
borgensramen för Höganäs Energi AB till 200 mnkr. Däremot är beslutet om borgensram inte 
formulerat som en proprieborgen där kommunen, såsom för egen skuld, borgar för Höganäs 
Energi AB:s upplåning mot borgen. En förutsättning för att få fortsätta låna mot borgen hos 
Kommuninvest är att Höganäs kommun, såsom för egen skuld, går i borgen för Höganäs 
Energi AB:s låneförpliktelser. 
  
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen, beslut den 8 september 2020, § 158, 
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 11 augusti 2020. 

  

Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer kommunstyrelsens förslag till beslut under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att såsom för egen skuld ingå borgen för Höganäs Energi AB:s låneförpliktelser upp till ett 
totalt högsta lånebelopp om 200 mnkr, jämte därpå löpande ränta och kostnader. 
 

Beslutet ska skickas till  

Kommunledningskontoret (ekonomiavdelningen) 
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     KS/2019/966 
§ 99 
Svar på motionen angående inrättande av vård- och 

omsorgsprogram 
Sammanfattning av ärendet   

Kommunfullmäktige beslutade den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående 
inrättande av ett vård- och omsorgsprogram i Höganäs, inkommen den 15 november 2019, till 
kommunstyrelsen för beredning. 
Kommunstyrelsens beslutade den 14 januari 2020, § 15 att uppdra åt utbildningsnämnden att 
utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till kommunfullmäktige senast den 24 
september 2020. 
 
Motionärerna Carola Persson (S) och Roger Nilsson (S) yrkar i sin motion angående 
inrättande av ett vård- och omsorgsprogram i Höganäs 
 
- att det startas ett vård- och omsorgsprogram på Kullagymnasiet 
- att det ska finnas två spår inom programmet, ett högskoleförberedande med 
internationell inriktning och ett yrkesförberedande 
- att samverkansmöjligheter med Kunskapsforum ses över 
 
Utbildningsnämnden menar att även om vård- och omsorgssektor är i stort behov av personal 
är det väldigt få elever som söker sig till vård- och omsorgsprogrammet både nationellt men 
även lokalt. Baserat på söksiffrorna de senaste åren föreslår utbildningsförvaltningen att 
utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 
  
Beslutsunderlag  
Kommunstyrelsen, beslut den 8 september 2020, § 154, 
Utbildningsnämnden, yttrande den 2 juni 2020, 
Utbildningsnämnden, beslut den 2 juni 2020, 
Carola Persson (S) och Roger Nilsson (S): Motion angående inrättande av ett vård- och 
omsorgsprogram, den 14 november 2019. 

  

Förslag till beslut 
Carola Persson (S), Emma Wennerholm (V), Christian Johansson (SD) och Barbro Stigsdotter 
(MP) yrkar att motionen ska bifallas. 
  
Pia Möller (M) yrkar bifall till kommunstyrelsen förslag till beslut. 
  
Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer kommunstyrelsens förslag till beslut under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget. 
  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Carola Persson (S) med fleras bifallsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå försalget. 
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Omröstning begärs. Ledamöterna godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för avslag till Carola Perssons (S) bifallsyrkande. 
Nej-röst för bifall till Carola Perssons (S) bifallsyrkande. 
  
Med 22 ja-röster för avslag och 13 nej-röster för bifall till tilläggsyrkandet beslutar 
kommunfullmäktige att avslå tilläggsyrkandet. 2 ledamöter avstod från att rösta. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avslå motionen. 
 

Reservationer 
Carola Persson (S) med partigrupp, Christian Johansson (SD) med partigrupp och Emma 
Wennerholm (V) reserverar sig mot att avslå motionen. 
 

Beslutet ska skickas till  

Carola Persson (S)  
Roger Nilsson (S) 
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Voteringslista: §99
Ärende: Svar på motionen angående inrättande av vård- och omsorgsprogram,  KS/2019/966

Voteringslist(or)
Avseende Carola Perssons (S) bifallsyrkande

Ledamot Ja Nej Avstår
Gustaf Wingårdh (M), ordförande X
Gertrud Greén (C), vice ordförande X
Wivi-Anne Broberg (S), 2:e vice ordförande X
Peter Schölander (M), ledamot X
Anders Ståhl (M), ledamot X
Pia Möller (M), ledamot X
Lars Linderot (M), ledamot X
Göran Bengtsson (M), ledamot X
Judith Melin (M), ledamot X
Ingemar Narheim (M), ledamot X
Solweig Adam Stjernvall (M), ledamot X
Britt-Inger Hillhammar Ekberg (M), ledamot X
Olof Suneson (M), ledamot X
Bo Caperman (M), ledamot X
Anna Larsson (M), ledamot X
Ulf Molin (C), ledamot X
Anna Hedbrant (C), ledamot X
Fredrik Eljin (KD), ledamot X
Lennart Nilsson (S), ledamot X
Reinhold Knutsson (S), ledamot X
Carola Persson (S), ledamot X
Emma Wennerholm (V), ledamot X
Barbro Stigsdotter (MP), ledamot X
Göran Lock (MP), ledamot X
Christian Johansson (SD), ledamot X
Ingemar Idegård (SD), ledamot X
Louise Stjernquist (L), ledamot X
Ros-Mari Paulsson (L), ledamot X
Gunilla Tengvall (M), ersättare X
Ann-Britt Strufve (M), ersättare X
Fredrik Walderyd (M), ersättare X
Christian Wadsworth (M), ersättare X
Pia Lidwall (KD), ersättare X
Gabriella Andersson (S), ersättare X
Ann-Margreth Larsson (S), ersättare X
Kerstin Björkäng Wirehed (S), ersättare X
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Liselott Hansson Malmsten (MP), ersättare X
Resultat 22 13 2
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     KS/2017/685 
§ 100 
Svar på motion angående samordnare för bidragsansökningar 
Sammanfattning av ärendet   

Kommunfullmäktige beslutade den 26 oktober 2017, § 125, att remittera motion angående 
samordnare för bidragsansökningar, inkommen den 13 december 2017, till kommunstyrelsen 
för beredning. 
Kommunstyrelsens beslutade den 9 januari 2018, § 16 att uppdra åt kommunledningskontoret 
att utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till kommunfullmäktige senast den 31 
maj 2019. 
 
Louise Stjernquist (L), Ros-Mari Paulsson (L) och Lennart Johansson (L) har den 13 december 
2017 lämnat in en motion ”Samordnare för bidragsansökningar”. Motionärerna yrkade på 
följande: 
- att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppgift att ta fram ett förslag för finansiering, 
former och villkor för en sådan samordnare 
- att en samordnare med huvudsyfte att söka upp och ansöka om bidrag inrättas under 
kommunledningskontoret, samt 
- att samordnaren ska kunna användas av alla förvaltningar i kommunen 
 
Kommunledningskontoret genomförde en analys och uppföljning under 2019 över 
handläggningen av de riktade statsbidragen. Vi konstaterade att antalet statsbidrag som är 
relevanta för Höganäs är många och att projektmedel för hel- eller delfinansiering finns att 
söka hos en rad av myndigheter. Analysen visade att respektive förvaltning har god överblick 
och kontroll över möjligheterna med de riktade statsbidragen. Analysen visade också att det i 
vissa verksamheter innebär en omfattande administrativ insats. Den uppföljning och analys vi 
gjorde under 2019 visar också att det är angeläget att verksamheterna fortsatt decentralt har 
kontroll över bidragsmöjligheterna som är knutna till de verksamheter som utförs. Därför 
föreslås inte en central tjänst för detta i nuläget. Många statsbidrag kan dock vara svåra att 
identifiera och har dessutom korta ansökningsperioder. Ett IT-stöd för identifiering av möjliga 
statsbidrag bedöms underlätta hanteringen och kortar ner ledtiderna för bevakning och 
hantering av statsbidragsansökningar. Ett IT-stöd, ”Statsbidragsportalen” kommer att testas 
under ett år, med start under hösten 2020. Statsbidragsportalen identifierar drygt 600 olika 
finansieringsmöjligheter och uppdateras varje vecka. Efter teståret planeras en utvärdering och 
bedömning om organisationen behöver stärkas med en central resurs för samordning av 
bidragsansökningar. 
  
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen, beslut den 8 september 2020, § 153, 
Kommunledningskontoret, yttrande den 13 augusti 2020. 
Louise Stjernquist (L), Ros-Mari Paulsson (L) och Lennart Johansson (L): Motion angående 
samordnare för bidragsansökningar, inkommen den 13 december 2017. 

  
 
 



 PROTOKOLL 

 KOMMUNFULLMÄKTIGE  

 

 2020-09-24    
 

 

 
 

SIGNATUR   

 

 

Förslag till beslut  
Louise Stjernquist (L) yrkar att motionen ska bifallas. 
  
Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer kommunstyrelsens förslag till beslut under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget. 
  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer Louise Stjernquist (L) bifallsyrkande under 
proposition och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå förslaget. 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avslå motionen. 
 

Reservationer 
Louise Stjernquist (L) med partigrupp reserverar sig mot att avslå motionen. 
 

Beslutet ska skickas till  

Louise Stjernquist (L) 
Ros-Mari Paulsson (L)  
Lennart Johansson (L) 
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     KS/2020/476 
§ 101 
Ny motion 
Sammanfattning av ärendet   

Följande motion har inkommit: 
Christian Johansson (SD), motion angående boende och sysselsättning inom LSS 
verksamheten i Höganäs kommun, inkommen den 7 september 2020. 

  

Beslutsgång  
Ordförande Gustaf Wingårdh (M) ställer sitt eget förslag till beslut under proposition och 
finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslaget 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
  
att remittera motion om boende och sysselsättning inom LSS verksamheten till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 

Beslutet ska skickas till  

Kommunstyrelsen 
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